



S účinností od 11. května 2020 vláda ČR schválila částečné uvolnění vstupu do ČR pro občany třetích zemí

- Od tohoto data bude umožněn vstup na území ČR cizincům, kterým byl již povolen pobyt, ale povolení si dosud nepřevzali (tj. bude umožněn příjezd na vízum za účelem převzetí povolení k pobytu – D/VR).
- Nově budou moci podat žádost a přicestovat pracovníci ze třetích zemí do vybraných profesí či do vybraných odvětví:
 - o sezónní pracovníci zejména do zemědělství (cizinci, kterým bylo vydáno krátkodobé vízum za účelem sezónního zaměstnání, dlouhodobé vízum za účelem sezónního zaměstnání, mimořádné pracovní vízum)
 - o klíčoví pracovníci a jejich rodinní příslušníci (cizinci, kteří svou pobytovou žádost podali v rámci vládního Programu vědecký a klíčový personál)
 - o pracovníci ve zdravotnictví a sociálních službách a jejich rodinní příslušníci (cizinci s krátkodobým vízem za účelem zaměstnání vydaným po 11. 5. 2020, cizinci, kteří svou pobytovou žádost podali v rámci vládního Programu vysoce kvalifikovaný zaměstnanec nebo Programu kvalifikovaný zaměstnanec) <https://www.mvcr.cz/clanek/kvoty-pro-ekonomickou-migraci-programy-schvalene-vladou-za-ucelem-dosazeni-ekonomickeho-prinosu-pro-cr.aspx>

V této souvislosti budou od 11. 5. 2020 znovu zahájena řízení o žádostech o pobytová oprávnění podaných v rámci vládních programů ekonomické migrace, žádostech o dlouhodobá víza za účelem sezónního zaměstnání a mimořádná pracovní víza. Vše výše uvedené za podmínky, že otevření zastupitelského úřadu v dané zemi (a tedy podávání žádostí a provádění úkonů v rámci řízení) umožňují opatření této země prováděná z důvodu pandemie onemocnění COVID-19. V této souvislosti je nutné sledovat informace na internetových stránkách ministerstva zahraničních věcí <https://www.mzv.cz/> a jednotlivých zastupitelských úřadů.

Upozornění: Až na výjimky budou všichni cizinci povinni při vstupu na území ČR předložit lékařské potvrzení o absolvování negativního RT-PCR testu na přítomnost SARS-CoV-2, doplněné o potvrzení z příslušné laboratoře, jinak nelze vstoupit na území. Podrobnosti budou uvedeny například zde: <https://www.mvcr.cz/clanek/coronavirus-informace-mv.aspx>



Government of the Czech Republic approved partial release of entry to the Czech Republic for Third-country nationals with effectiveness from 11 May 2020.

- From that term, entry to the Czech Republic will be enabled to foreign nationals to whom residence was allowed, but they did not take over residence permit (i.e. arrival will be enabled on a visa for the purpose of collecting a residence permit – D/VR).

- Third-country nationals of selected professions and selected industries will be allowed to arrive:

- seasonal workers especially in agriculture (foreign nationals to whom short-term visa for the purpose seasonal work was issued, long-term visa for the purpose of seasonal work, extraordinary work visa)
- key workers and their family members (foreign nationals who submitted their application within government KEY AND RESEARCH STAFF PROGRAMME)
- [workers in healthcare and social services](#) (pdf, 61 kB) and their family members (foreign nationals with short-term visa for the purpose of employment issued after 11 May 2020; foreign nationals who submitted their application within government HIGHLY QUALIFIED WORKER PROGRAMME or QUALIFIED WORKER PROGRAMME) <https://www.mvcr.cz/clanek/kvoty-pro-ekonomickou-migraci-programy-schvalene-vladou-za-ucelem-dosazeni-ekonomickeho-prinosu-pro-cr.aspx>

In this context, application procedure of residence permits submitted within government programs of economic migration, applications of long-term visa for the purpose of employment and extraordinary work visas will be restarted from 11 May 2020. All written above applies under the condition, that the country enables opening (submitting applications and performing acts within procedure) embassy, in connection with measure implemented due to pandemic COVID-19. In this context, it is necessary to follow the information on the websites of the Ministry of Foreign Affairs <https://www.mzv.cz> and relevant embassies.

Warning: All foreign nationals will be obliged to submit the medical certificate of negative completion of the RT-PCR test for the presence of SARS-CoV-2 upon entry into the territory of the Czech Republic supplemented by the certificate from the relevant laboratory, otherwise it is not possible to enter the territory. This does not apply to exceptions. See the table here for details:

[Conditions for entry to the territory of the Czech Republic and quarantine measures from May 11th, 2020](#)



С 11.05.2020 года правительство Чешской Республики утвердило частичное упрощение въезда в Чешскую Республику для граждан из третьих стран.

- С этого числа будет возможен въезд на территории ЧР иностранцам, которым ранее был одобрен вид на жительства, но они еще пока не получили разрешение. (т.е. будет возможен въезд на территории по визе с целью получения ВНЖ – D/VR)
- Работники из третьих стран смогут подать заявку и приехать на отдельные виды профессий или отрасли:
 - Сезонные рабочие особенно в сельскохозяйственной отрасли (иностранцы, которым была выдана краткосрочная виза для сезонной работы, долгосрочные визы с целью сезонной работы, чрезвычайная рабочая виза)
 - ключевые сотрудники и члены их семей (иностранцы, которые подали заявления на проживание в рамках Государственной программы для научных сотрудников)
 - работники сферы здравоохранения и социального обслуживания и члены их семей (иностранцы с краткосрочной визой с целью трудоустройства, выданной после 11.05.2020 года, иностранцы, подавшие заявление на проживание в рамках правительственной программы высококвалифицированных работников или программы квалифицированных работников) <https://www.mvcr.cz/clanek/kvoty-pro-ekonomickou-migraci-programy-schvalene-vladou-za-ucelem-dosazeni-ekonomickeho-prinosu-pro-cr.aspx>

В связи с этим с 11.05.2020 года будет возобновлен прием заявок на получение ВНЖ, поданных в рамках государственных программ экономической миграции, заявки на долгосрочные визы для сезонной работы и заявки на чрезвычайные рабочие визы. Все вышеперечисленное вступит в силу при условии, что данная страна позволит открыться посольству (и, следовательно, подачу заявлений и т.д.) в течении пандемии COVID-19. В этом контексте необходимо следить за информацией на сайте МИДа <https://www.mzv.cz/> или на сайте посольства.

Предупреждение: Все иностранцу при въезде на территорию ЧР должны предоставить медицинскую справку с отрицательным результатом RT-PCR теста на присутствие SARS-CoV-2, дополненной подтверждением от соответствующей лаборатории. В любом другом случае въезд на территорию ЧР будет невозможным. Подробную информация будет дополняться тут: <https://www.mvcr.cz/clanek/coronavirus-informace-mv.aspx>



Chính phủ Séc đã phê duyệt một phần phát hành nhập cảnh vào CH Séc cho các công dân nước thứ ba có hiệu lực từ ngày 11. 5. 2020.

- Từ thời hạn này, nhập cảnh vào CH Séc sẽ được phép cho công dân nước ngoài được phép cư trú, nhưng họ chưa nhận giấy phép cư trú (tức là nhập cảnh sẽ được cấp qua thị thực cho mục đích thu thập giấy phép cư trú - D / VR).
- Công dân từ nước thứ ba của các ngành nghề đặc biệt và các ngành công nghiệp đặc biệt sẽ được phép đến CH Séc:
 - lao động thời vụ đặc biệt là trong nông nghiệp (công dân nước ngoài được cấp thị thực ngắn hạn cho mục đích làm việc thời vụ, thị thực dài hạn cho mục đích làm việc thời vụ, thị thực làm việc đặc biệt)
 - nhân viên chủ chốt và các thành viên gia đình của họ (công dân nước ngoài đã nộp đơn trong chương trình nhân viên khoa học và chủ chốt)
 - người lao động trong các dịch vụ y tế và xã hội và các thành viên gia đình của họ (công dân nước ngoài có thị thực ngắn hạn với mục đích làm việc được cấp sau ngày 11. 5. 2020; Chương trình nhân viên có trình độ cao)
<https://www.mvcr.cz/clanek/kvoty-pro-ekonomickou-migraci-programy-schvalene-vladou-za-ucelem-dosazeni-ekonomickeho-prinosu-pro-cr.aspx>

Trong bối cảnh này, thủ tục xin giấy phép cư trú được nộp trong các chương trình di cư kinh tế của chính phủ, đơn xin thị thực dài hạn cho mục đích việc làm và thị thực lao động đặc biệt sẽ được khởi động lại từ ngày 11. 5. 2020.

Tất cả các văn bản trên đều áp dụng theo điều kiện, rằng quốc gia sẽ cho phép mở (nộp đơn và thực hiện các hành vi trong thủ tục), liên quan đến biện pháp được thực hiện do đại dịch COVID-19. Trong bối cảnh này, quý vị cần phải theo dõi thông tin trên các trang web của Bộ Ngoại giao <https://www.mzv.cz/> và các đại sứ quán liên quan.

Cảnh báo: Tất cả các công dân nước ngoài sẽ có nghĩa vụ nộp giấy chứng nhận y tế về việc hoàn thành âm tính xét nghiệm RT-PCR cho sự hiện diện của SARS-CoV-2 khi vào lãnh thổ CH Séc được bổ sung bởi giấy chứng nhận từ phòng thí nghiệm, nếu không thì không thể vào lãnh thổ. Điều này không áp dụng cho các trường hợp ngoại lệ. Xem bảng ở đây để biết thêm: <https://www.mvcr.cz/clanek/coronavirus-informace-mv.aspx>